

Cleaning



1.

Vacuum, sweep or dust mop



2.

Mist



3.

Clean

Rinse microfiber pad often to avoid streaking

Bona Floor Cleaners

Our waterbased, non toxic cleaner is specially formulated for your home's floors. Unlike all-purpose cleaners and oil soaps, they leave no residue while effectively cleaning tough stains and spills.

Used with Bona microfiber mops, our cleaners are the perfect solution for educated homeowners.



Refreshing



Refresh the appearance of older, dull floors

Bona Floor Refreshers provide a crystal clear, highly durable gloss shine to floors that are dull, worn, scratched or show signs of wear and tear.

Use refresher as needed, up to 4 times per year to quickly restore your floors beauty.



Hardwood Floor Recoating/Refinishing



Protect the investment you have made in your homes hardwood floors. Bona's waterborne hardwood floor finishes set the industry standard for durability.

When it's time to have a professional recoat or refinish your hardwood floors, check our website to find a contractor that uses our GREENGUARD certified, dust free sanding systems and waterborne finishing products.

www.bonakemi.com



Your Bona® Floor Care Products Dealer

For more floor care information call 877-BuyBona (877-289-2662) or visit www.bonakemi.com

 <p>1.</p>	 <p>2.</p>	 <p>3.</p>
<p>Passer l'aspirateur, le balai ou la vadrouille</p>	<p>Vaporiser</p>	<p>Nettoyer Rincer le feutre en microfibre souvent pour éviter les rayures</p>

Nettoyants pour planchers Bona

Notre nettoyant non toxique à base d'eau est spécialement formulé pour les planchers de votre maison. À la différence des nettoyants tout usage et des savons à l'huile, ils ne laissent pas de résidus, tout en nettoyant efficacement les taches tenaces et les déversements accidentels.

Utilisés avec les balais-éponge en microfibres, nos nettoyants sont la solution parfaite pour les ménages instruits.



Pour rafraîchir les planchers anciens et ternis.

Les produits de restauration de planchers Bona donnent un brillant particulièrement durable aux planchers ternis, usés, rayés ou qui donnent des signes d'usure.

Utiliser le produit de restauration au besoin, jusqu'à 4 fois par an, pour restaurer rapidement la beauté de vos planchers.



Restauration et réfection du fini des planchers de bois franc

Protégez l'investissement que vous avez fait en choisissant un plancher de bois franc. Les finis pour planchers de bois franc à base d'eau Bona fixent la norme de l'industrie pour la durabilité.

Lorsqu'il est temps de faire refaire par un professionnel le revêtement ou le fini de vos planchers de bois franc, consulter notre site Internet pour trouver un entrepreneur qui utilise du matériel de ponçage sans poussière conformes à nos normes de pureté de l'air GREENGUARD et des finis à base d'eau.

www.bonakemi.com



Pour de plus amples renseignements sur l'entretien de vos planchers, composer le 877-BuyBona (877-289-2662) ou visiter le site www.bonakemi.com

Bona

Floor Care Guide



Bringing out the best in your home's floors